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متن پرسش

با سلام: واقعا از این همه انفعال دولت دلم خونه اخیرا هم که در مورد قایق های امریکایی نتیجه نگاه

دولت آزاد سازی آنها کمتر از 24 بدون این که آمریکائی ها عذر خواهی کنند. حضرت استاد چرا

حضرت آقا سکوت کرده اند؟ آقا چه چیزی می بینند که ما نمی بینیم تا ما هم آرامش پیدا کنیم؟ راز

این امیدواری بی انتها که در کلام ایشون هست چیه؟ یا علی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیتوان یکطرفه قضاوت کرد. با توجه به سخنان آقای محسن رضایی

ظاهراً همان مسیری که طی شده، مسیر غلطی نبوده. موفق باشید


